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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr MarekWojtkowski

Prezydent Midsta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wlocfawka zwracam siq z pro6ba o przeanalizowanie zmiany
godzin otwarcia szaletu miejskiego na Placu Wolnofci i wprowadzenia czasu funkcjonowania
do godziny 18.00.

Koszty utrzymania sq wysokie a zysk6w nie ma 2adnych - koszty energii, ogrzewania itp..
Natomiast korzystajqcych jest niewielu.
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